
07-11-2023_Beantwoording vragen over de Doorbraak Gaanderen. 

 

Er is nogal wat onrust in de sociale media en lokale media ontstaan over de werkzaamheden die 

plaatsvinden aan de Doorbraak in Gaanderen. Dit is een verbindingsroute van Gaanderen naar 

Terborg en Etten en verder voor automobilisten, fietsers en wandelaars. 

Buha is begonnen met het verwijderen van de trottoirs aan beide zijden van de weg, terwijl 

deze midden jaren negentig zijn aangelegd om de veiligheid van vooral de wandelaars te 

verbeteren.  

Er circuleren inmiddels ook een aantal argumenten, antwoorden van Buha in de diverse media. 

Wij hebben hierover de volgende vragen: 

Op basis waarvan is dit besloten? 

- Welke onderzoeken zijn hier aan vooraf gegaan en waar zijn de resultaten te vinden? 

- Waarom is er geen overleg geweest met buurtbewoners, Dorpsraad Gaanderen etc.? 

- Waarom is er geen aankondiging in de Gaanderbode en het reguliere overleg gedaan 

over de werkzaamheden? 

- Wat is de rol van de wijkregisseur in deze? 

- Wat is de visie van Terborgs Belang en Gemeente Oude IJsselstreek in deze? De 

doorgaande route stopt plotseling. 

- Hoe wordt de verkeersveiligheid gegarandeerd? 

- Welke alternatieven zijn overwogen? 

- Wat zijn de gevolgen voor het Natuurpark, als er meer mensen daar de hond uit gaan 

laten? 

 

De argumenten en oplossingen van Buha die circuleren roepen ook vragen op. 

- Men kan wandelen door het Akkermansbeek natuurpark, wat betekent dit voor mensen 

die slecht ter been zijn, gebruikers van rolstoel en scootmobiel? 

- Hoe kan deze doelgroep zich daar verplaatsen bij slechte en of winterse 

omstandigheden? 

- Om de sociale veiligheid te vergroten wordt er verlichting geplaatst. 

- Past dit bij de visie die aan het Natuurpark ten grondslag ligt? 

- Welke kosten brengt het aanbrengen van verlichting met zich mee? 

- Welke maatregelen moeten er getroffen worden om verlichting aan te brengen? 

- Behoud van hemelwater ivm droogte in de Achterhoek, welke technische mogelijkheden 

zijn in overweging genomen. 

- Hoe is het met het onderhoud van de loopbrug gesteld en is deze bij nat weer goed 

begaanbaar? 
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In antwoord op uw vragen, willen wij u graag op de hoogte brengen van de actuele situatie. 

Inmiddels hebben we (gemeente Doetinchem en Buha) op woensdagavond 25 oktober een 

gesprek gehad met Dorpsraad Gaanderen over De Doorbraak.  

Tijdens het gesprek met de Dorpsraad hebben we onze excuses aangeboden voor de ontstane 

onrust in het dorp. Bij het maken van de plannen hebben we ons niet goed gerealiseerd dat het 

trottoir eind jaren 90 op verzoek van inwoners van Gaanderen is aangelegd. Dat hadden we 

moeten navragen, maar dat hebben we helaas niet gedaan.  

Hoe dan nu verder? 

Als eerste hebben we het trottoir bij De Doorbraak er uitgehaald zodat regenwater direct in de 

grond kan zakken. Een aanname was dat het aanwezige pad in het park een goed alternatief 

zou zijn. Dit wordt echter niet zo ervaren door de meeste Gaanderenaren. Met de Dorpsraad is 

daarom gekeken naar een alternatief. We zijn uitgekomen op een voetpad van Achterhoeks 

padvast (een duurzame, waterdoorlatende halfverharding) aan de kant waar het oude trottoir 

ook lag. Dit voetpad komt op 1 meter van de rijbaan te liggen. In deze berm van 1 meter kan 

het regenwater de grond in zakken. Daarnaast kan het water bij hevige regenval ook over het 

voetpad doorstromen richting de Akkermansbeek. Met de Dorpsraad hebben we ook 

afgesproken dat we alsnog om tafel gaan als de halfverharding toch niet aan de verwachtingen 

voldoet. 

Helaas heeft de Gaanderbode in hun uitgave van november geschreven over het aanleggen van 

een grindpad. Dit is onjuist. Het betreft padvast. Padvast is van hogere kwaliteit. Het heeft geen 

losse toplaag zoals grind wel heeft. Hierdoor ontstaan er niet snel kuilen en is slijtvast.  

De Dorpsraad heeft ons zojuist laten weten dat de Gemeente Oude IJsselstreek ook verheugd zal 
reageren op het terugbrengen van het voetpad in de Doorbraak. Binnenkort realiseren ze op de 
plek van de oude school Borgse Rieten (naast De Doorbraak) een aantal Flexwoningen. 
Bewoners daarvan kunnen dan veilig naar de winkels in Gaanderen lopen. 

We hopen dat we hiermee uw vragen hebben beantwoord. Uiteraard zijn we altijd bereid om 

nadere toelichting te geven. 

Doetinchem, 7 november 2023 

 


